
Zápisnica
z riadneho zhromaždenia Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov

v Liptovskom Trnovci 
konaného dňa 09.04.2016

v Kultúrnom dome v Liptovskom Trnovci

1. Predseda PS otvoril rokovanie schôdze. Privítal všetkých prítomných a požiadal o uctenie
si pamiatky zosnulých členov  minútou ticha. 

2. Podpredseda vysvetlil rokovací poriadok, volebný poriadok a prečítal navrhnutých členov
do  jednotlivých  komisií.  Prítomní  členovia  zvolili  navrhnutých  členov  komisií,
predsedajúceho schôdze p. Subulého a predseda PS mu odovzdal slovo. 

3. Predsedajúci  schôdze vyzval  predsedu, aby predniesol  správy o činnosti  spoločenstva.
Predseda  predniesol  správu  o činnosti  výboru,  dozornej  rady,  kancelárie  a lesnom
hospodárení  spoločenstva.  Informoval  o urbárskej  stránke  –  www.urbartrnovec.sk.
Prednesená správa je súčasťou tohto zápisu.

4. Odborný lesný hospodár predniesol správu  o lesnom hospodárení. Správa je súčasťou
tejto zápisnice.

5. Podpredseda vyhodnotil plnenie uznesení  a výboru. Vyhodnotenie uznesení je súčasťou
tejto zápisnice.

6. Predsedkyňa dozornej rady predniesla správu dozornej rady, v ktorej informovala členov
o plnení činnosti dozornej rady. Správa je súčasťou tejto zápisnice.

7. Správu  mandátovej  komisie  predniesla  predsedníčka  p.  Čániová.  Zloženie  komisie  :
A. Čániová, O. Hánová, V. Okáliková, P. Petříčková. Pozemkové spoločenstvo má 426
členov/10752  priemerných  podielov  zo  všetkých  LV.  10303  je  známych  a 449
neznámych.
Prítomných je 108 členov t. j. 4941,92 hlasov, 126 splnomocnených t. j. 3195,63 hlasov,
spolu  234  členov  a 8137,55  hlasov,  prítomných  75,68%.  Zhromaždenie  je  uznášania
schopné.

8. Predseda predniesol schválenie účtovnej závierky s komentárom. Ročná účtovná závierka
bola písomne na stoloch. Hospodársky výsledok je súčasťou tejto zápisnice.
Predseda predniesol návrh na rozdelenie zisku. 
Predsedajúci dal hlasovať k rozdeleniu zisku 300 875,53 EUR
Za : 8137,55 hlasov Proti : 0 Zdržal sa : 0 

9. Ing. Celer zo Správy TANAP-u - predložil návrh zonácie TANAP-u
 - premietol prezentáciu

- rozsah plôch
- kompenzačné nástroje
- podmienky „Práva vlastníkov v A zóne“, poľovníctvo, 
  vstup, zber plodín pre vlastné potreby sa zachovávajú
- požiadal RZ o splnomocnenie výboru na ďalšie právne
  kroky a k rokovaniu o podmienkach úpravy podmienok

        ochrany na pozemkoch PSBU L. Trnovec 
10. Predseda  Ing.  Hollý  predložil  ponuku  p.  Kubeša  na  odpredaj  podielov.  Oboznámil

prítomných s právnym zámerom tohto bodu. Vyzval prítomných, či niekto ďalší nemá
záujem o odpredaj.

11. Predsedajúci vyhlásil diskusiu a vyzval k nej prítomných členov.
Diskusia :
 Ing. Babka – poďakoval výboru za dobrú prípravu a priebeh schôdze

                   - poďakoval Ing. Celerovi za prezentáciu



        - pochválil výbor a OLH za prácu pri zveľaďovaní majetku PSBU
     - nie je spokojný s riešením pripojenia urbárskej cesty na cestu 2. triedy,

       treba sa venovať aj ceste na lúkach
     - treba mať na vedomí, že zaniká SPF a ten je majetkovo zainteresovaný
       v PSBU
     - voda bude strategické bohatstvo, a preto treba zdrojom na pozemkoch 
       PSBU venovať pozornosť
     - pri riešení niektorých problémov by bolo dobre osloviť pamätníkov
     - bolo by treba vstúpiť do rokovania s PD Kvačany, aby PSBU zastupovalo 
       vlastníkov pri vybavovaní podielov v PD Kvačany

 A. Maťko – otázka na TANAP – ako to bude s ochranou našich lesov proti škodcom
         zo strany TANAP-u

- odpoveď – A-zóna je bez zásahová podľa zákona majú povinnosť chrániť na vlastné
  náklady okolité porasty. 

 J. Gonda – otázky súvisiace s 650 ha, ktoré majú byť v bez zásahovej zóne. Prvý raz 
        počul  o možnosti  poľovania  a zbere  lesných  plodín  v A-zóne.

Ekonomicky
        tomu nerozumie. 

 Ing.  Hollý-  vysvetlil  situáciu  s NPR  Suchá  dolina,  NATURA  2000,  situácia
s ekonomickými možnosťami sa má prerokovať na výbore. Dnes sa nedá povedať, čo
bude najvýhodnejšie. Prídu taxátori a potom sa bude treba rozhodnúť.

 Ing. Celer – práva na vstup na pozemky je možný aj dnes § 13 ods. 2
                  - zber plodov bude súčasťou zmluvy aj program starostlivosti o les a podľa
                    nariadenia vlády, inak zmluva neplatí.

 Ing. Čajka – vysvetľuje rezervu na pestovanie ako je účtovne i hospodársky výhodná
                 - rezerva na pestovnú činnosť je výhodná z účtovného hľadiska (zníženie
dane) aj z hospodárskeho hľadiska (odložené peniaze na ďalšie roky)

 J. Gonda – poďakoval za prácu výboru
 Ing. Hollý – reakcia na vystúpenie p. Babku – ak by sme dali robiť toto pripojenie 

                    urbárskej cesty, otvoríme Pandorinu skrinku. Takýchto situácií je viac.
                   Ak to bude mať ekonomický význam, tak to potom urobíme.

      - cestu na lúkach treba dať zamerať, lebo naozaj to nie je ešte v poriadku,
        ak by sme chceli dotáciu na rekonštrukciu, musíme to mať v poriadku
      - kancelária PSBU nemá kapacity na vybavovanie súkromných 
        podielov v PD Kvačany 

                - ak má niekto akékoľvek doklady na pozitívne vyriešenie problémov PS, 
                  treba ich poskytnúť.   

 Ing. Murgaš – vysvetlil problém s pripojením urbárskej cesty
                     - bolo by treba ešte odkúpiť vedľajšie pozemky

         - vysvetlil, aký je problém na lúkach s cestou, ktorú štátne lesy postavili  
           po súkromných pozemkoch.

 P. Vozárik st. – vytýka členom, že si neprevzali dividendy
           - obec si nemohla zobrať pôžičku na traktor, ktorú schválilo RZ rok

2015
           - vyzýva všetkých na brigádu na cintorín.  

12. Predseda  návrhovej  komisie  Ing.  Záborský  predniesol  návrh  uznesenia,  osobitne  dal
predsedajúci schváliť :

- Splnomocnenie výboru na rokovanie o zonácii a následné právne kroky
- Opravu cesty

13.  Záver



       Predsedajúci sa po ukončení diskusie a prerokovaní všetkých bodov programu poďakoval
prítomným za účasť a schôdzu ukončil.

       
Zapisovatelia :

Ing. Bohuslav Babka ------ v. r. ----------------------------

Pavol Vozárik ml. ------ v. r. ----------------------------

RNDr. Jozef Škorupa ------ v. r. ----------------------------

Overovatelia :

Ing. Ján Babka ------ v. r. ---------------------------

Dušan Boroška ------ v. r. ---------------------------   


